

# EuroTEST COVID-19 survey assessment on testing for HIV, viral hepatitis and STIs

EWT newsletter 21 January 2022



Provide your feedback on the **2021 EuroTEST** assessment on the impact of COVID-19 on testing for HIV, viral hepatitis and STIs in the WHO European Region!

If you provide testing for **#HIV #HBV #HCV** or **#STIs** at the laboratory, clinical or community level, you can participate in this online survey on how testing services have been affected and adapted in 2021.

We're looking for responses from:

- Laboratories
- Secondary/specialist clinical care
- Community organisations providing testing for one or more of these infections

New deadline to complete: **13 March 2022**



**ACCESS THE SURVEY HERE**

[https://redcap.link/COVID-19\\_impact\\_2021](https://redcap.link/COVID-19_impact_2021)

More info at [www.eurotest.org](http://www.eurotest.org) (under 'Projects & collaborations')

## \*\*\*DEADLINE EXTENDED\*\*\*

The **deadline** for [2021 EuroTEST survey assessment](#) of the impact of COVID-19 on testing services for HIV, HBV, HCV and STIs has been **EXTENDED to 13 March 2022**.

In 2020, EuroTEST conducted its first assessment and the results were published in [Eurosurveillance](#).

For 2021, a shorter follow-up assessment is being conducted aiming to assess the impact of COVID on testing for HIV, HBV, HCV and STIs in different settings (laboratories, specialist clinical services and community organisations) as well as how testing services have continued to adapt to mitigate the impact of COVID-19 during 2021.

Access the 2021 survey [here](#) (in English & Russian)

For more info, visit the EuroTEST webpage [here](#)

---

**Оценка EuroTEST воздействия пандемии COVID-19 на услуги по тестированию на ВИЧ, вирусные гепатиты и ИППП в 2021**



**Примите участие в опросе по оценке воздействия пандемии COVID-19 на услуги по тестированию на ВИЧ, вирусные гепатиты и ИППП в Европейском регионе ВОЗ в 2021!**

Если вы проводите тестирование на **#ВИЧ #ВГВ #ВГС** или **#ИППП** на уровне лабораторий, клиник или сообществ, пожалуйста, примите участие в этом онлайн-опросе о том, как услуги тестирования были затронуты и адаптированы в 2021 году.

Мы ожидаем ответы от:

- Лабораторий
- Вторичной/специализированной клинической помощи
- Организаций, которые предоставляют тестирование на базе сообществ, на одну или несколько из этих инфекций

Прием ответов продлен до: **13 марта 2022 года**



**ОПРОС ДОСТУПЕН ЗДЕСЬ**

[https://redcap.link/COVID-19\\_impact\\_2021](https://redcap.link/COVID-19_impact_2021)  
Дополнительная информация [www.eurotest.org](http://www.eurotest.org)  
(в разделе 'Projects & collaborations')

**Срок проведения [опроса EuroTEST по оценке воздействия COVID-19 на службы тестирования на #ВИЧ #ВГВ #ВГС #ИППП](#) в Европейском регионе ВОЗ в 2021 году **был продлен до 13 марта 2022 года.****

В 2020 году EuroTEST провел первую оценку, результаты которой были опубликованы в журнале [Eurosurveillance](#).

Сокращенный повторный опрос проводится для оценки влияния COVID в 2021 году на тестирование на ВИЧ, ВГВ, ВГС и ИППП в различных учреждениях (лабораториях, специализированных клинических службах и общественных организациях), а также для анализа того, как службы тестирования продолжали адаптироваться для смягчения влияния COVID-19 в течение 2021 года.

Опрос 2021 года доступен [здесь](#) (на английском и русском языках).

Для получения дополнительной информации посетите веб-страницу EuroTEST [здесь](#).



**If you no longer want to participate in ETW (both Spring and Autumn), please click the "Opt-out" link below and follow further instructions.**

By choosing to "Opt-out" of European Testing Week, your organisation will:

- Be removed from our [list of signed-up organisations](#);
- No longer receive the ETW newsletter, announcements or promotional offers with diagnostic kit companies.

[Click here to Opt-Out of European Testing Week.](#)